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Mötesanteckningar från  
Delregionalt politiskt samråd Vårdsamverkan Fyrbodal 21-05-26 
 

 

Närvarande:  

Kommun: 

Lena Hult (S), Trollhättan, vice ordförande i samrådet 
Morgan Andersson (C), Mellerud, ej närvarande   
Catharina Bråkenhielm (S), Orust, ej närvarande   
Michael Sternemar (L), Sotenäs   
Henrik Harlitz (M), Vänersborg, ej närvarande   
Stefan Skoglund (S), Uddevalla, närvarande under ärendena 
Lars Ivarsbo (C), Lilla Edet, ej närvarande 
Kamilla Nilsson (M), Lilla Edet, ej närvarande                                                                                                                        
Titti Andersson, tjänsteperson, Fyrbodals kommunalförbund 

Region: 

Regionhälsan  
Michael Melby (S)   
Charlotte Nordström (M), ej närvarande 
   
Styrelsen för NU-sjukvården 
Peter Heie (C), ej närvarande   
 
Styrelsen för Närhälsan 
Monika Beiring (M)   
Jim Aleberg (S), ej närvarande 

Styrelsen för Folktandvården 
Angelica Lundgren Bielinski (M)  

Styrelsen för habilitering och hälsa 
Sebastian Aronsson (S)  

Hälso-och sjukvårdsnämnd Norra 
Linda Jansson (M), ordförande i samrådet 
Annica Erlandsson (S)  

Hälso- och sjukvårdsnämndernas kansli 
Ulrika Söderlund, tjänsteperson  

Politisk sekreterare Grön Blå samverkan 
Anna Jäderström (M)   
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1. Godkännande av dagordning och anmälan övriga frågor 

Dagordningen godkändes. 

 

2. Presentationsrunda 
 

3. Föregående mötesanteckningar 

 

4. Val av ordförande och vice ordförande   

Linda Jansson, HSN N, valdes till ordförande och Lena Hult, Trollhättans stad, valdes till 
vice ordförande resten av mandatperioden.  

 
5. Mobil Närvård / Anki Schutz  

En enkät gick under hösten 2020 ut till alla slutenvårdsenheter i länet med förfrågan om 

hur många mobila team det finns totalt i deras verksamheter, vilken täckningsgrad 

geografiskt de har och vilka tider på dygnet är de i tjänst. 

Anki Schutz presenterade resultatet av enkäten 

- Upplevelsen är att teamen inte riktigt kommer alla medborgare till gagn. 
- Anette redovisar att det finns planer att titta vidare på att utveckla arbetet med 

teamen i vårt område.  
- Viktigt att undersöka hur behoven ser ut utanför dagtid. 
- Teamen skapar många goda möjligheter och vi behöver släppa fixeringen kring 

vård i specifika ”hus”. 
- Vården ska komma närmare befolkningen, därför större insatser i norra delen som 

har långt till sjukhusen. 
- Diskussion om jämlik vård i länet. Hur går vi vidare med frågan? Det kommer en 

inbjudan om en workshop till hösten. 

PP-materialet, som nu är ett arbetsmaterial kommer att skickas ut när det fastställda 
dokumentet är klart. Troligtvis under juni månad. 

 
6. Erfarenheter från pandemiåret. 

 
Kommunerna är överlag nöjda med hur samarbetat har fungerat under pandemin. 
Frågan är ”Hur tar kommunerna vidare det som har varit positivt?”. 
 

- Ojämnhet i vaccineringen för vissa stadsdelar beroende socioekonomiska effekter. 
Frågan ska vara omhändertagen inom Regionen. Ställer stora krav på samverkan 
mellan Närhälsan och andra aktörer. Bl a har information på olika språk saknats. 
Närhälsan har ringt upp patienterna i socioekonomiskt utsatta områden för att 
informera och förklara med goda resultat. Detta ligger inte i Närhälsans uppdrag 
men de har tagit ansvar i frågan. 
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Regionhälsan: 
- Problematiskt kring cellprovtagningen. Ett hemsjälvtest har tagits fram för de 

patienter som så önskar att testa detta. Detta frilägger tid för verksamheten och 
det finns en förhoppning om att det ska fortsätta att användas. 

- 1177, larmcentralerna och smittskydd har haft ett hårt tryck. 
- Covidvården har i dagsläget kostat 1,3 miljarder. 
- Digitala vårdkontakter på ungdomsmottagningarna har ökat och är bäst av alla 

regioner. Det totala antalet vårdkontakter har ökat.  
Närhälsan: 

- Närhälsan har varit extremt påverkade. Ständigt nya riktlinjer. Vilket har medfört 
att medarbetarna har fått ställa om till nya arbetssätt i takt med ändrade 
riktlinjer. Jättemycket provtagningar, högt tryck i telefonerna. Nationell 
vaccinationsbrist. Samverkan med kommunerna har fungerat mycket bra, finns 
vissa utvecklingsmöjligheter men stöttat varandra. Alla har gjort sitt yttersta. 
”Pandemin har fört oss samman” 

- Närhälsan-live: Ett kvalitetsarbete med utvärdering med SMS från varje patient 
direkt hur upplevelsen av hur vården har varit. 
 

- Bristen på information mellan olika statliga myndigheter har haft stor påverkan 
initialt, samt brist på skyddsutrustning. Informationen till de äldre var bristfällig 

- Samverkansmöten, varje vecka mellan kommun, region och VC har skett varje 
vecka. Mycket positivt!  

- Habiliteringen har haft färre besök och därför medel över. Hörapparater har inte 
provats ut t ex. Positivt är att teckentolkar på distans har kommit igång digitalt. 

- ”Spanarna”- smittspårningsenheten. Personal som har lånats ut till 
smittspårningsenheten för att vara behjälpliga i smittspårningsarbetet har 
fungerat bra 

- Samverkan har ökat generellt, det skapat samhörighet och förståelse för 
varandras roller. Funnits vissa oklarheter men dessa har oftast löst sig genom 
samverkan och samarbete.  

Det är viktigt att samverkan fortsätter Carola tar med sig frågan till Styrgruppen hur vi 
ska ta vara på de positiva erfarenheterna från pandemiarbetet. Detta pågår i de olika 
organisationerna men en övergripande samanställning med uppföljning och 
utvärdering efterfrågas. Vi måste dra lärdom av det vi har varit med om. NU-
sjukvården måste vara med i detta arbete. 

• Inriktningen för en nära och tillgänglig vård - en primärvårdsreform. Hur 
hanterar vi ny lagstiftning som träder i kraft 1 juli 2021?  

- Ann-Marie Svensson och Jeanette Andersson har uppdraget att göra ett 
förtydligande som stöd ut till verksamheterna. Kommunerna och regionen har ett 
gemensamt primärvådsansvar.  

- Revidering av Hälso-och sjukvårdsavtalet och underliggande avtal pågår. 
- Arbetsgrupper kommer att definiera primärvårdsbegreppet, både hos 

kommunerna och regionen. 
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7.  Information om Mini Maria 

Helen Svensson delger uppdraget som vårdsamverkan har fått. Uppdraget är att se vilka 

kvarstående frågeställningar som finns som är oklara. En sammanställning om nuläge 

kommer att presenteras på nästa styrgruppsmöte 21-06-11 

8. Information om Regionalt uppdrag för att öka tillgängligheten inom barn-och 
ungdomspsykiatrin/Ulrika Söderlund 
Se bifogad PP 

 

9. Mötesdatum 2021 

Nya förslag på mötestider kommer längre fram i juni. 

 

Linda Jansson, ordförande 

Carola Murås, kanslichef för Vårdsamverkan Fyrbodal 
 

 


